
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 8 mei 2007 
 
Verslag 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), P. de Jong (secretaris), M. Steen (plaatsvervangend 
marktmeester), B. de Vos (marktmeester), V. Müftüoglu, H. Hoens, H. Bex, B. 
Tebrunsvelt, A. Butz, en B. Kusters (verslaglegging). 
 
Afwezig: 
(afgemeld) W. Mollemans, A. Mahu, B. Mahu, A. Maseland en M. Clerks 
 
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
- P. de Jong: in maart 2006 is het nieuwe college samengesteld en op 20 april 2006 

benoemd waarna ook de huidige marktcommissie is samengesteld. Vanaf dit moment is 
de marktcommissie officieel benoemd tot adviescommissie van B&W. Daarom heeft elk 
lid recht op presentiegeld vanaf 20 april 2006. Dit zal zo spoedig mogelijk, met 
terugwerkende kracht tot april 2006, verrekend worden. 

 
3. Verslag d.d. 28 november jl. 
Opmerkingen n.a.v. het verslag: 
- Het verslag wordt vanaf nu z.s.m. toegezonden.  
- Afgesproken wordt dat de commissieleden z.s.m. punten aandragen die thuis horen  
  in het huishoudelijkreglement/marktreglement.  
- Dhr. Butz merkt op dat zijn vraag verkeerd verwoord is, hij wil nl. graag weten of de 
  gemeente nog een bijdrage levert aan de ´reclamepot jaarmarkt´. De marktmeester is 
  nagegaan hoe hier in het verleden mee omgegaan is, maar heeft helaas geen relevante 
  gegevens kunnen vinden. De voorzitter geeft aan dat er helaas geen financiële bijdrage 
  geleverd wordt.  
  Na het bespreken van bovengenoemde opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd. 
 
3a. Vergunningen bloemen en planten (zie bijlage) 
Naar aanleiding van de discussie over de gelegenheidsbloemen/seizoensgoed heeft de 
marktmeester de vergunningen nagekeken. In de huidige vergunningen is niks 
opgenomen met betrekking tot gelegenheidsstukken zijnde kerststukken, allerheiligen-
bloemstukken e.d. Er ontstaat een discussie inzake het wel of niet onderverdelen van de 
gelegenheidsstukken.  
Afgesproken wordt dat een voorstel over mogelijk onderverdelen van de bloemen en 
plantenbranche met deze notulen wordt meegezonden. Tijdens de volgende vergadering 
opnieuw bespreken. 
 
4. Misverstanden tarieven jaarmarkt. 
Per abuis is dit jaar het verkeerde tarief in rekening gebracht bij de standwerkers. Nog 
voor aanvang van de jaarmarkt is dit opgemerkt zodat het juiste (lagere) tarief verrekend 
is. Iedereen is hiervan persoonlijk op de hoogte gebracht door middel van een brief. 
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5. Regelingen en reglementen markt. 
Nogmaals wordt opgemerkt dat zowel de marktcommissieleden (gezamenlijk en/of 
individueel), allen een bijdrage moeten leveren aan het samenstellen van een 
huishoudelijk-/marktreglement. Vervolgens worden alle aangeleverde punten gebundeld 
en aangeboden aan de beleidsmedewerker IGOR die met behulp hiervan een 
conceptvoorstel opstelt. 
 
6. Opstelling markt tijdens revitalisering. 
Zaterdag 12 mei wordt voor het eerst de foodmarkt (Markt/Korenmarkt) verplaatst. Aan 
de hand van de tekening worden nog enkele voorstellen gedaan voor eventuele 
verschuivingen. Zaterdag wordt ter plaatse bekeken wat de beste oplossing is.  
De opstelling van bloemen en planten is door iedereen (kooplieden, winkeliers en 
bezoekers) goed ontvangen. Bekeken wordt of deze plaats vanaf nu officieel ingenomen 
kan worden door deze kooplieden. 
 
Eindtijd markt 
Tijdens de vorige marktcommissievergadering is besloten dat tijdens de 
`revitaliseringmarkt´ de eindtijd verplaatst wordt naar 17 uur. Nu het zover is blijkt dat 
een aantal kooplieden hier niet gelukkig mee zijn. Om 17 uur stoppen betekent niet dat 
iedereen dan ook direct kan vertrekken. Zaterdag 12 mei wordt bekeken hoe het gaat als 
de eerste kooplui rond 16.30 uur vertrekken en waar mogelijk kan de vertrektijd worden 
aangepast, e.e.a. ter beoordeling marktmeester. 
 
Maar wat te doen na de revitalisering. De voorzitter geeft aan dat hij in goed overleg tot 
een aangepaste sluitingstijd van de markt wil komen. Het blijft geven en nemen van zowel 
de kooplieden als de winkeliers. Tijdens de volgende vergadering evalueren hoe het in de 
tussenliggende periode is verlopen. Aan de hand daarvan wordt de nieuwe eindtijd 
bepaald. De voorzitter geeft wel te kennen dat de nieuwe eindtijd dient te liggen tussen 
16.00 en 17.00 uur. 
 
7. Opstelling markt na revitalisering 
Aan de hand van tekeningen wordt de nieuwe opstelling Markt/Korenmarkt nogmaals 
doorgenomen. De gewijzigde opstelling wordt goedgekeurd. Tevens zal er een voorstel 
komen om een gedeelte van de Van Berlostraat aan te wijzen als marktterrein voor 
bloemen en planten. De `nieuwe´ marktindeling zal ter vasttelling voorgelegd worden aan 
het college. De definitieve invulling geschiedt aan de hand van de anciëniteitenlijst. 
Voordat deze lijst definitief wordt vastgesteld hebben de kooplieden (die het aangaat) de 
mogelijkheid om schriftelijk te onderbouwen waarom ze het er eventueel niet mee eens 
zijn.  
De voorzitter verzoekt de marktmeester, in overleg met de marktcommissieleden, op zoek 
te gaan naar nieuwe impulsen voor de weekmarkt en i.h.b. de opstelling op de Nieuwe 
Markt. 
 
8. Rondvraag en sluiting 
Dhr. Bex heeft begrepen dat het standwerkersconcours op 30 juni a.s. geen doorgang kan 
hebben. De marktmeester ligt toe dat hij aangegeven heeft dat het wel door kan gaan, 
maar dat hij zich afvraagt of dit verstandig is aangezien de ruimte te beperkt is. Voorstel, 
plannen na einde werkzaamheden revitalisering. 
 
Dhr. Tebrunsvelt verzoekt het publiek op de hoogte te stellen van de verschoven eindtijd. 
De marktmeester heeft een persbericht opgesteld wat gepubliceerd wordt in het Land van 
Weert en op de kabelkrant. 
 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 28 augustus a.s. om 19.30 uur 
in de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 
 


